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Lionel Koh   
辜 汉 荣

Grace Assembly has played an important role in my life from the 
time I first joined Sunday School when I was about 11 years old. 
I have fond memories of growing up in R-AGE youth ministry, 
meeting and marrying my wife. Today, in a full circle experience, 
my children are now attending Grace Kids. This bond with Grace 
Assembly and my desire for our church to accomplish all that God 
has called us to be, are the reasons why I am answering the call to 
serve for another term.   
 
I am an accountant by training. Currently, I work in a multinational 
oil and gas company as a finance manager where I ensure that 
quality decisions are made to generate value for the organisation. 
I hope to contribute to Grace Assembly by leveraging on my 
professional skillset and experiences to continue serving as the 
Honorary Treasurer on the ECB, for another term. 
 
In the last two years, I have led the Finance & Stewardship 
Committee and worked on streamlining various finance 
processes and policies of the Church. Some of these changes are 
still progressing and I hope to be able to see them through. If re-
elected, my aim is to continue to support the execution of our 
Church’s vision and mission statement by ensuring good corporate 
governance and the alignment of our financial framework for the 
fulfilment of the Great Commission.

MY OCCUPATION / 我的职业 :   Finance Manager  财务经理

ABOUT MY FAMILY / 关于我的家庭 :    
Married to Jeanie Quek, with a son and a daughter
已婚，妻子是Jeanie Quek, 育有一儿一女

MINISTRIES THAT I SERVE IN / 我的服事 : 
• Honorary Treasurer of Executive Church Board  教会执事会 — 名誉财政
• Chair of Finance & Stewardship Committee   财政与管理委员会 — 主席

从我十一岁第一次参加主日学开始，恩典堂就成为了
我生命中很重要的一部分。我在青年事工中成长，遇
到并娶了我的妻子，这些都是美好的回忆。现在，我
们在体验一个完整的循环，那就是我的孩子们现在正
参加恩典儿童事工。我们对神在我们生命中的渴望以
及与恩典堂的连结，是我想在下一届继续服侍下去的
原因。
 
我是受训过的会计。目前，我在一家跨国石油和天
然气公司担任财务经理，我需要确保做出高质量的 
决策，为公司创造价值。我希望通过以我的专业技能
和经验，继续担任教会执事会的名誉财政，为恩典堂
做出贡献。
 
在过去的两年里，我带领财政与管理委员会，致力于
简化教会的各种财务流程和政策。其中一些改革仍在
进行中，我希望能够完成这些改革。如果再次当选，
我的目标是继续支持教会的异象和使命宣言的执行，
确保良好的机构治理以及我们的财务框架的一致性，
完成大使命。
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Yap Siew Buay Regina 
叶 秀 梅

I came to know the Lord when I was 17. Donatus and I got 
married in Grace Assembly in October 1999. We are blessed with 
two children – Renatus and Raelene. They both grew up in Grace 
Assembly under the Nexus ministry, from which they have both 
benefited significantly.

I was serving as an assistant Grace Group leader till 2004 before 
relocating to Australia for work. Since 2021, I have been serving in 
the Counselling ministry as a trainee lay counsellor and facilitated 
several courses, including Building Mental Resilience with Faith, 
Basic Counselling for Pastoral Care and Dealing with Grief & Loss. 
Additionally, I also help out with Alpha ministry.

I am an accountant by training and am currently the Chief 
Financial Officer of an asset management company, managing a 
listed hospitality trust. I oversee all aspects of finance, tax, capital 
management and support for investment and investor relations 
matters. In addition, I am also responsible for regulatory 
compliance and corporate secretarial functions as well. With 
more than 28 years of working experience primarily in REITs and 
real estate industry, I believe that my skillset will add appropriate 
balance and diversity to the ECB.

I am humbled to be nominated for the role of Honorary Treasurer 
to work alongside the ECB. I hope to contribute towards upholding 
a high standard of corporate governance, by making sure that 
checks and balances are in place for the use of church funds.
 

我十七岁时认识主。1999年10月，我和Donatus在恩
典堂结婚。很感恩，我们有两个孩子——Renatus和
Raelene。他们都在恩典堂的下一代事工中成长，受装
备并获益良多。

在我2004年搬去澳大利亚工作之前，我一直担任恩典
小组的副组长。自2021年以来，我一直在辅导事工做
见习辅导员，并协助开设了几门课程，包括“以信仰建
立心理弹性”、“教牧关怀基本咨询”和“处理悲伤和损
失”。此外，我也协助启发事工。

我是受过培训的会计师，目前是一家资产管理公司的
财务总监，管理一家上市的酒店信托。我监督财务、
税务、资本管理以及投资和投资者关系事务方面。此
外，我还负责监管合规和公司秘书的职能。我拥有超
过二十八年在房地产投资信托基金和房地产行业的工
作经验，我相信我的技能将为执事会增加适当的平衡
和多样性。

我很荣幸被提名为名誉财政，与执事会一起工作。我
希望通过确保教会资金使用的制衡，为维护高标准的
机构治理做出贡献。

MY OCCUPATION / 我的职业 :   Chief Financial Officer  财务总监

ABOUT MY FAMILY / 关于我的家庭 :    
Married to Donatus Yeo with a son and a daughter
已婚，丈夫是Donatus Yeo，育有一儿一女

MINISTRIES THAT I SERVE IN / 我的服事 : 
• Trainee Lay Counsellor and Facilitator for Counselling Ministry 
  辅导事工 — 见习辅导员与引导员 
• Helper with Alpha 启发事工 — 助手
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Li Lit Siew   
李 烈 孝

I have been a member of Grace Assembly for 40 years and am 
married to Sandra whom I met in church. We have three lovely 
grown children.

I currently serve in the Creative Arts Ministry as a key vocalist and 
have been serving on the Executive Church Board since 2007 with 
a 2-year break in-between.  Over the last 5 years, I have chaired 
the Human Resource (HR) Committee to develop HR policies, 
staff development framework, and to govern various aspects of 
HR for the betterment of our church staff. 

In Aug 2022, I was tasked as the Board representative for the 
Grace Digital Strategy – Media Upgrade project committee. The 
committee is tasked to ensure that the project is carried out in 
accordance with the intentions and within the budget approved 
at the 2022 ABM.

I spent 28 years in the Navy in operational and leadership roles as 
well as in technology planning and management. After leaving the 
Navy in 2014, I joined a major security company and was made 
head of the technology business to develop security and facility 
management solutions. In the depth of COVID, I was approached to 
join a major real estate company in 2020, to run their Group Property 
Management arm. I oversee the development and implementation 
of policies and practices for effective cost management, and 
technology adoption to streamline operational procedures.

Through these experiences, I have developed strong leadership, 
compliance, operational management, and technology adoption 
skills. I hope to continue serving Grace Assembly with these skills 
and help the Church fulfil the Great Commission in a stronger way 
while maintaining the requisite compliances and accountability 
towards the members of Grace Assembly.

MY OCCUPATION / 我的职业 :   Property Management  物业管理

ABOUT MY FAMILY / 关于我的家庭 :    
Married to Sandra Koh, with two sons and a daughter
已婚，妻子是Sandra Koh, 育有两儿一女

MINISTRIES THAT I SERVE IN / 我的服事 : 
• Chair of Human Resource Committee (till Aug 2022)  

人力资源委员会主席 (至2022年8月)
• Creative Arts Ministry  创艺事工
• Executive Church Board  教会执事会 
• ECB representative in the Grace Digital Strategy 
 – Media Upgrade Project Committee (since Aug 2022) 

恩典数码战略教会执事会代表 – 媒体升级项目委员会（自2022年8月起）

我已经是恩典堂四十年的会友了，我和我的妻子Sandra
也是在教会认识的。我们养育了三个已经成年的儿女。

我目前在创艺事工担任主唱，并从2007年开始在教会
执事会服侍，中间有两年的休息时间。在过去的五年
里，我一直担任人力资源委员会主席，负责制定人力
资源政策、员工发展框架，以及管理人力资源的各个
方面，以提高教会员工的素质。

我在2022年8月，被委任在恩典数码战略 - 媒体升级项
目委员会做教会执事会代表。该委员会的任务是确保
此项目按照意向并在2022年常年事务大会批准的预算
范围内进行。

我曾在海军工作了二十八年，担任过作战和领导职
务，以及技术规划和管理。我在2014年离开海军后，
加入了一家大型安全公司，并被任命为技术业务主
管，开发安全和设施管理解决方案。在2020年疫情暴
发的时候，我被邀请加入一家大型房地产公司，管理
他们的集团物业管理部门。我负责监督制定和实施有
效成本管理的政策和实施，以及采用简化操作程序的
技术。

通过这些经历，加强了我的领导能力、服从性、运营
管理和技术采用技能。我希望以这些技能继续服侍恩
典堂，帮助教会以更有力的方式完成大使命，同时对
恩典堂的会友负上必要的责任与依从性。
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Clyde Ong 
王 译 虢

I accepted Christ in 1991, and very quickly discovered my passion 
for the Chinese ministry when I joined their worship team in 1999. 
This passion for the Chinese ministry continued after I started 
attending Grace Assembly in 2006. I still serve with the Chinese 
Ministry worship team and I enjoy bringing vibrancy to them. 

Since 2009, I have been working at the Civil Aviation Authority of 
Singapore. I currently lead a team that oversees the licensing of 
pilots and aircraft engineers. We also oversee the development of 
regulations and safety policies, as well as ensuring the compliance 
of pilot and maintenance training organisations. I am also the 
Chairperson of an ASEAN working group to harmonise and raise 
regional safety standards; Advisor for Singapore on one of the 
International Civil Aviation Organization’s (ICAO) panels; and an 
ICAO certified instructor at the Singapore Aviation Academy.

I am an auditor by training. As a public servant, I have experienced 
first-hand the importance of governance within an organisation. 
After implementing electronic systems in my workplace, I am also 
familiar with cybersecurity requirements. I hope to contribute in 
these areas if elected to the Executive Church Board (ECB).

Being in the Chinese ministry for the last 17 years, I have developed 
a burden for my fellow Gracians there. If I am elected to the ECB, 
I hope to be their voice in sharing their concerns related to the 
Chinese ministry while aligning them to the Church’s vision 
and mission. 

MY OCCUPATION / 我的职业 :   Public Servant  公务员

ABOUT MY FAMILY / 关于我的家庭 :    
Married to Chong Hui Han
已婚，妻子是Chong Hui Han

MINISTRIES THAT I SERVE IN / 我的服事 : 
• Chinese Ministry – Worship team  中文事工 — 敬拜团

我在1991年信主，之后在1999年加入当时的敬拜团，
并很快发现了我对中文事工的热忱。我对中文事工的
热忱在我2006年参加恩典堂后持续至今。我现在仍然
在中文事工的敬拜团队中服侍，我喜欢把活力带给团
队及会众。

自2009年起，我一直在新加坡民航局工作。我目前
领导着一个监督飞行员和飞机工程师执照的团队。我
们还监督法规和安全政策的制定，以及确保试点和维
护培训机构的合规性。我也是其中一个亚细安工作
组的主席，负责协调和提高地区安全标准；亦是国际
民用航空组织（ICAO）一个小组的新加坡顾问。除
此之外，我也是新加坡航空学院的国际民航组织认证 
讲师。

我是受过培训的审计员。作为一名公务员，我亲身
体会到机构内部管治的重要性。在我的工作场所实施
了电子系统之后，我也熟悉了网络安全要求。如果
我被选为教会执事会委员，我希望能在这些方面有所 
贡献。

通过在中文事工过去十七年的服事，让我对在中文
事工的恩友们产生负担。如果我被选为教会执事会委
员，我希望为他们发声，分享他们对中文事工所关切
的事项，同时使他们与教会的异象和使命保持一致。
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Ajinderpal Singh (Ajinder)   
阿 金 德 帕 尔 辛 格

My family and I have been worshipping happily in Grace Assembly 
for more than 15 years. We have formed many lifelong friendships 
in our time here. Until recently I was serving as a Grace Group 
Leader and a contributor for our now-concluded Grace Every 
Morning daily devotions series. Through these experiences, we 
have grown in our spiritual journey and are glad to be a part of 
the Gracian family.

Turning to election matters, I have served as a member of the 
Executive Church Board for the last two years and prior to that 
as a co-opted member. I have also been the chairperson of the 
Constitution Advisory Committee for several years. During this 
time, I have helped the Church and Board with amendments to 
the Constitution, which were passed at the last ABM. I am also 
assisting the Church in the areas of governance, insurance, and 
other legal matters. A lot of this work takes place behind the 
scenes, but it is a necessary time consuming work. I have only 
been able to do so because of my present occupation. 
 
Professionally I am a lawyer and I specialise in commercial 
disputes both before the Singapore courts and arbitration 
tribunals. My work requires me to do a lot of analysis and problem-
solving and I have used these skills during my time on the Board. 
If elected I will continue assisting the Church especially in legal 
matters and serve the Church with the knowledge and experiences 
that God has blessed me with. 

MY OCCUPATION / 我的职业 :   Lawyer  律师

ABOUT MY FAMILY / 关于我的家庭 :    
Married to Dilpreet with a daughter
已婚，妻子是Dilpreet，育有一女

MINISTRIES THAT I SERVE IN / 我的服事 : 
• Member of ECB  教会执事会成员
• Chair of Constitution Advisory Committee  章程咨讯委员会主席
• Previously as a Grace Group Leader  前恩典小组组长
• Previously as a contributor to Grace Every Morning  曾服侍“恩典每日晨修”

我和我的家人在恩典堂参加崇拜聚会已经超过十五年
了。我们在这里建立了许多长久的友谊。直至近期，
我一直是恩典小组的组长，也在我们现在已经结束
的“恩典每日晨修”中服侍。通过这些经历，我们得
以在属灵之旅中成长，我很感恩成为恩典堂大家庭的
一员。

有关选举事宜，我在过去两年担任教会执事会委员，
在此之前是增选委员。我也曾担任章程咨讯委员会主
席数年之久。在此期间，我帮助教会和执事会修改章
程，这些修正案在上次的常年事务大会中获得通过。
我也在管理、保险和其他法律事务方面协助教会。
很多工作都是在幕后进行的，虽然耗时，但却是必要
的。我之所以能够这样做，得益于我目前的职业。
 
专业方面，我是一名律师，擅长新加坡法院和仲裁法
庭的商业纠纷。我的工作要求我做大量的分析和解决
问题，我在执事会期间使用了这些技能。如果当选，
我将继续协助教会，特别是法律事务，并以神赐予我
的知识和经验服侍教会。
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Justin Wong 
黄 杰 豪

It has been 23 years since I have received Christ and 11 years since 
I met my wife in Young Adults ministry. Kimberly and I now share 
the joy in raising our two young children — Lorraine and Matthias.
 
I started serving in GraceKids during army days and had 9 years 
of fun and laughter before transitioning to serve in the Creative 
Arts Ministry as a Sound Engineer. It was a joy to serve with the 
worship team over the next 3 years after which I stepped down to 
care for my newborn daughter.
 
During that time, I was also invited to serve as the Vice-Chair for 
Grace Retreat 2019 and had a blast working with the committee. 
Currently, I’m serving on the Pre-Natal Discipleship Programme 
together with my wife, as a committee member.
 
For work, I oversee both operations and commercial elements for 
general cargos entering Singapore. I mainly look at positioning 
and ensuring the sustainability of various commodities for 
national interests. As for what I hope to achieve on ECB – to 
contribute in the areas of process and governance where needed 
and to participate in the plans for the next generation of the 
Church. I trust that God will use my hands to do His work despite 
all my imperfections. 
 

MY OCCUPATION / 我的职业 :   Head of Commercial (General Cargo) 商务主管(普通货物)

ABOUT MY FAMILY / 关于我的家庭 :    
Married to Kimberly Soh with a daughter and a son
已婚，妻子是Kimberly Soh，育有一儿一女

MINISTRIES THAT I SERVE IN / 我的服事 : 
• Committee Member, Pre-Natal Discipleship Programme  产前门训计划委员会成员
• Previously with Creative Arts Ministry  曾服侍创艺事工
• Previously with GraceKids Ministry  曾服侍恩典儿童事工

我已经信主二十三年了。十一年前，我在青成年事工
中遇到了我的妻子——Kimberly。我们的孩子是Lor-
raine和Matthias，我们正在享受抚养幼儿的喜悦。
 
我当兵期间开始在恩典儿童事工服侍，一共服侍了九
年，这是段充满欢声笑语的服事时光。之后，我在创
艺事工中与敬拜团一起服侍了三年，岗位是音响师。
我很感恩能够与这个团队一起服侍。在此之后，我因
为需要照顾刚出生的女儿，便卸下了当时的服事。

在此期间，我还被邀请担任2019年恩典堂退修会的副
主席，并与委员们愉快地合作。目前，我和我的妻子
一起担任产前门训计划委员会成员。
 
在职场上，我监督进入新加坡的一般货物的运营和商
业要素。我主要负责的是为国家利益定位和保证各种
商品的可持续性。我希望我能够在教会执事会中，在
必要的程序和治理领域做出贡献，并参与教会下一代
的计划。虽然我并不完美，但我相信上神会使用我完
成祂的工作。
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Yong Weng Hong   
杨 荣 康

I have been a Christian for more than thirty years and my family 
has been attending Grace Assembly for more than ten years. My 
wife, Lai Fun and daughter, Bernice are both serving in different 
ministries as well. Currently, I am serving as a Grace Group 
Leader, a member of the Finance & Stewardship Committee and a 
facilitator in the Men’s Bible Study fellowship.

At work, I am the Executive Director for a non-profit organi-
sation that promotes workplace mental health. This part-time 
opportunity came after I obeyed God’s call to leave a successful 
corporate career without having a job for a year. It took faith 
to trust in His provision and guidance during that period. I am 
thankful for His arrangement, allowing me to walk closer with 
Him and to serve in Church.

Previously, I was an experienced finance professional with a 
strong track record in shaping business strategies, improving 
operational efficiencies, and developing leaders. Besides being a 
senior leader in listed and multinational companies, I was also a 
board member of several listed and privately owned companies.

I trust that my corporate experience will be valuable in shaping 
strategic decisions, managing finances, and ensuring good 
governance of the Church. More importantly, with a heart of 
obedience, a desire to serve Christ, I hope to work with Senior 
Pastor, ECB, and the Church team to impact and advance God's 
kingdom through Grace Assembly.

MY OCCUPATION / 我的职业 :   Executive Director of an NGO  非政府组织的执行董事

ABOUT MY FAMILY / 关于我的家庭 :    
Married to Chow Lai Fun with a daughter
已婚，妻子是Chow Lai Fun，育有一女

MINISTRIES THAT I SERVE IN / 我的服事 : 
• Grace Group Leader  恩典小组组长 
• Facilitator in Men’s Bible Study  弟兄查经引导员 
• Member of Finance & Stewardship Committee  财政与管理委员会委员

我信主已有三十余年，我和家人参加恩典堂也有十多
年了。我的妻子Lai Fun和女儿Bernice也都在不同的
事工中服侍。目前，我是恩典小组的组长，财政与管
理委员会委员以及弟兄查经团契的引导员。

在职场中，我是一个促进工作场所心理健康的非营
利组织的执行董事。我回应神的呼召，在没有下一份
工作的情况下离开了一个成功的企业生涯。一年后，
神带领我得到了这份兼职工作机会。在那段时间里，
我需要全心相信祂的供应和指引。我感谢神的安排， 
让我更加亲近祂并服侍教会。

在此之前，我是一名经验丰富的财务专业人士，在制
定业务战略、提高运营效率和培养领导者方面有着良
好的记录。我除了是上市公司和跨国公司的高级领导
之外，还是几家上市公司和私营公司的董事会成员。

我相信，我的企业经验将在制定战略决策、管理财务
和确保教会的良好治理方面有所贡献。更重要的是，
我愿带着顺服并渴望服侍基督的心去服侍，希望能与
主任牧师、教会执事会和教会团队一起，透过恩典堂
来影响和推进神的国。


